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انتقاد رییس کل نظام 
پزشکی از بازگشایی 
»حضوری« مدارس

امکان جداسازی بسته »شاد« 
برای دانش آموزان هنگام 
استفاده از گوشی والدین

خبر خبر
رییس کل بانک مرکزی اعلام کرد

آغاز سیاست گذاری نوین پولی
رییس کل بانک مرکزی ضمن تاکید بر 
اینکه نتایج پژوهش های علمی پژوهشکده 
آثار آن در  و  باید کاربردی  بانکی  و  پولی 
سیاستگذاری های بانک مرکزی برای مردم 
ملموس باشد، گفت: در حال حاضر سیاست 
گذاری نوین پولی را آغاز کرده ایم و به دنبال 
طراحی مسیری هستیم که به واسطه آن 
بتوانیم تورم را کنترل و هدف گذاری کنیم. 
عبدالناصر همتی تصریح کرد: بانک مرکزی 
باید از ساختار سنتی سیاستگذاری پولی که 
۶۰ سال براساس آن فعالیت کرده فاصله 
بگیرد و برای تحقق این هدف، پژوهشکده 
نقش موثری می تواند ایفا کند. اکنون شاهد 
سطح  در  مرکزی  بانکداری  در  تحولات 
بانکهای  دخالت  نحوه  و  هستیم  جهان 
مرکزی در بازارهای پولی دستخوش تغییر 
شده است؛ بنابراین بانک مرکزی باید مسیر 
عملیاتی  سمت  به  و  کند  اصلاح  را  خود 
شدن پیش برود که قطعاً پژوهشکده می 
کند. یاری  را  بانک  زمینه  این  در  تواند 
همتی یادآور شد: در حال حاضر سیاست 
گذاری نوین پولی را آغاز کرده ایم و به دنبال 
طراحی مسیری هستیم که به واسطه آن 
بتوانیم تورم را کنترل و هدف گذاری کنیم. 
از این رو، همه ارکان کشور و بخش های 
همگن  یکدیگر  با  باید  مختلف  اقتصادی 
باشند و پژوهشکده باید نقش تسهیل گری 
القا و عملیاتی شدن این مهم را ایفا کند. به 
گفته وی، باید به سمتی حرکت کرد که در 
زمینه انتشارات و نشریات، پژوهشکده پولی 
و بانکی مرکزی به جایگاهی شاخص برای 
مسائل پولی و بانکی دست یابد. طبق اعلام 
بانک مرکزی، رئیس شورای پول و اعتبار  
با اشاره به اینکه دبیرخانه کمیته نقدینگی 
است،  بانکی  و  پولی  پژوهشکده  برعهده 
گفت: بعد از تأکیدات مقام معظم رهبری در 
سال ۱۳۹۷ کمیته نقدینگی دو سال است 
که در بانک مرکزی شکل گرفته و در این 
مدت بحث ها و پیشنهادات مهمی داشته 
توانسته  کمیته  این  خوشبختانه  است. 
است منشأ فعالیت ها و سیاست گذاری های 
مطلوبی باشد. به گفته همتی، مسئولیت 
دستور  سازی  آماده  و  بررسی  پژوهش، 
پژوهشکده  به  نیز  فقهی  شورای  کارهای 
محول شده است. رئیس کل بانک مرکزی 
با بیان اینکه توجه به تحقیقات کوتاه مدت 
نیز  در دستور کار پژوهشکده است، اظهار 
کرد: هرچند تحقیقات بنیادی امری مناسب 
و مورد انتظار است، اما نباید از تحقیقات 
شد،  غافل  نیز  کوتاه مدت  های  بررسی  و 
چراکه بسیاری از گزارش های کوتاه مدت 
این نهاد علمی می تواند در سیاست گذاری 
بانک مرکزی موثر افتد. علاوه براین، گزارش 
به  هشدار  ضمن  می تواند  شده  یاد  های 
سیاست گذار پولی و بانکی، در اجرا و عمل 

تکمیل کننده اقدامات بانک مرکزی باشد.

دستگیری اعضای باند آدم ربایی 
۱۳۰ میلیارد تومانی در تهران

از  تهران  آگاهی  پلیس  رئیس 
 ۷۲ از  کمتر  در  ربا  آدم  سه  دستگیری 
از  متهمان  گفت:  و  داد  خبر  ساعت، 
 ۳۰۰ و  تریلیون  یک  قربانی  خانواده 
تومان(  میلیارد   ۱۳۰( ریال  میلیارد 
درخواست وجه و یا معادل آن ارز کرده 

بودند.
سردار »علیرضا لطفی » در توضیح 
دوم  صبح   ۱۰ ساعت  گفت:  خبر  این 
میانسالی  مرد  جاری  سال  شهریورماه 
ستارخان   ۱۱۸ کلانتری  به  مراجعه  با 
ساله   ۵۰ صفر  بنام  برادرش  ربایش  از 
توسط ۴ سرنشین یک دستگاه خودروی 
پژو۴۰۵ نقره ای رنگ با چراغ گردان در 

محدوده ستارخان اعلام شکایت کرد.
موضوع  با  پرونده  داشت:  بیان  وی 
رسیدگی  برای  و  تشکیل  ربایی  آدم 
دادسرای  بازپرس  دستور  به  تخصصی 
کارآگاهان  اختیار  در  تهران   ۲۷ ناحیه 
جرایم  با  مبارزه  معاونت  یازدهم  اداره 
قرار  بزرگ  تهران  آگاهی  پلیس  جنایی 

گرفت.
کرد:  تصریح  انتظامی  مقام  این 
یازدهم  اداره  در  حضور  با  شاکی  برادر 
کارخانه  برادرم  گفت:  کارآگاهان  به 
حادثه  روز  و  دارد  تهران  جنوب  در  ای 
خیابان  در  منزل  از  خارج شدن  از  پس 
ستارخان توسط ۴ سرنشین یک دستگاه 
طی  و  شده  ربوده  پژو۴۰۵  خودوری 
تماس تلفنی آدم ربایان در قبال آزادی 
 ۳۰۰ و  تریلیون  یک  درخواست  برادرم 
ارز  آن  معادل  یا  نقد  ریال وجه  میلیارد 

یا جواهرات کرده اند.
پلیس  انتظامی  ارشد  مقام  این 
پس  کارآگاهان  گفت:  ادامه  در  تهران 
بلافاصله  شاکی  اظهارات  شنیدن  از 
با  که  شدند  جرم  وقوع  محل  راهی 
و کارآگاهی ردی  پلیسی  اقدامات  انجام 
های  شهرستان  از  یکی  در  تبهکاران  از 

غربی تهران بدست آوردند.
رئیس پلیس آگاهی تهران تصریح 
تحقیقات  ادامه  در  کارآگاهان  کرد: 
جنایی خود با بهره گیری از روش های 
ربایان  آدم  مخفیگاه  جرم  علمی کشف 
تهران  استان  غرب  محدوده  در  را 
تحقیقات  نتیجه  و  کردند  شناسایی 
منعکس  قضائی  مرجع  به  شده  انجام 

شد.
رئیس پلیس آگاهی تهران با اعلام 
در  همکارانم  تلاش  با  گفت:  خبر  این 
بخش معاونت جرایم جنایی این پرونده 
منجر به کشف جرم شد. متهمان پرونده 
مرجع  سوی  از  قانونی  قرار  صدور  با 
قضائی برای انجام تحقیقات تکمیلی در 
پلیس  یازدهم  اداره  کارآگاهان  اختیار 

آگاهی قرار دارند.

شهردار تهران در آیین افتتاحیه و بهره برداری ۵ پروژه شهری:

پارک گفتگو تا حدود اتوبان نیایش ادامه می یابد

روز دوشنبه و با حضور مدیران شهری انجام می شود؛

افتتاح مرکز مانیتورینگ مدیریت پسماند شهر تهران

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت اعلام کرد

خرید بیش از ۸.۲ میلیون تن گندم در کشور

به  تهران  المللی  بین  نمایشگاه  اتصال  از  حناچی 
شبکه مترو خبر داد و گفت: پارک گفت و گو تا حدود 
آماده  تا همت  اول  فاز  و  یابد  ادامه می  نیایش  اتوبان 

افتتاح است.
پیروز حناچی شهردار تهران در آیین افتتاحیه و 
گفت:   ،۲ منطقه  در  شهری  پروژه   ۵ از  برداری  بهره 
را  قرنی  و  امسال در آخرین سال سده حاضر هستیم 
پشت سر می گذاریم که اتفاقات فراوان و نادری در آن 
اتفاق افتاده است. آغاز قرن مصادف بود با جنگ جهانی 
و دوم بود و امیدواریم در قرن پیش رو روزهای بهتری 
های  برنامه  بخورد،  رقم  اسلامی  ایران  و  جهان  برای 

زیادی برای تهران ۱۴۰۰ خواهیم داشت.
سازمان  یک  ذاتاً  شهرداری  اینکه  بیان  با  وی 
هم  آن  خدماتی  و  عمرانی  های  فعالیت  و  اجتماعی 
شهر  در  گفت:  است  زیادی  اجتماعی  تاثیرات  دارای 
می  را  مساله  این  ببینیم.  عمرانی  را  چیز  همه  نباید 
توان در بسیاری از پروژه ای بزرگ مقیاس شهری دید 
و  کردند  ایجاد  اجتماعی  مشکلات  افتتاح  از  پس  که 
به عکس پروژه های کوچک مقیاسی که تحول زیادی 
ایجاد کرده است برای مثال افتتاح پروژه امیر کبیر در 
منطقه شکوفه بود که اگر نگاه اقتصادی داشتیم باید در 
ان منطقه یک مرکز تجاری ایجاد می کردیم اما فضای 

تفرجگاهی نیازمندی مردم این منطقه بود.
شهردار تهران با اشاره به اینکه تشخیص اولویت 
با  باید  داشت:  ابراز  است  مهمی  موضوع  محلات  نیاز 

حداقل عارضه حداکثر بهره وری را ایجاد کنیم.
ایجاد جاذبه در  اینکه خلاقیت و  به  اشاره  با  وی 
پروژه های شهری بسیار تاثیرگذار است، گفت: بسیاری 
از شهرهای هوشمند دنیا چهره شهرشان را با استفاده 
از نوآوری و خلاقیت معماران عوض می کنند و اگر در 

مرحله تقلید باقی بمانیم ضرر خواهیم کرد.
با اشاره به المان میدان صنعت را  شهردار تهران 
که مشابه آن در سنگاپور اجرا شده است، اظهار داشت: 
با  ایده پشت آن است و  در مورد مشابه سنگاپور یک 

حداکثر خلاقیت ایجاد شده است در حالیکه این المان 
در منطقه دو این گونه نیست.

به گفته حناچی منطقه ۲ یکی از مناطقی است 
که در حوزه نوآوری خوب عمل می کند که دانشگاه 

شریف بر شتاب این فناوری افزوده است.
همه  باید  نوآوری  موضوع  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
جانبه دیده شود، گفت: با توجه به توافقی که روز اول 
با همکاران داشتیم قرار بود این فعالیت ها در چارچوب 
شهرسازی انجام شود و حضور مراکز نو آوری تحولات 

مناسبی را ایجاد می کند.
شهردار تهران با اشاره به اینکه در این منطقه پروژه 
های دیگری را هم تعقیب می کنیم گفت: بهسازی رود 
دره اوین، از روستای اوین تا پارک گفت گو و تبدیل 
برنامه  مهمترین  از  عمومی  قلمرو  حوزه  به  آن  شدن 
های شهرداری در این منطقه است و البته بخشی از آن 

اشغال شده است و در حال مذاکره هستیم.
وی از اتصال نمایشگاه بین المللی تهران به شبکه 
مترو، اتصال منطقه ۲۲ به شبکه ریلی در روز سه شنبه 
خبر داد و گفت: پارک گفت و گو تا حدود اتوبان نیایش 
ادامه می یابد و فاز اول تا همت آماده افتتاح است و 

فرصت استثنائی را برای شهر می آفریند.
حناچی با بیان اینکه سلامت و سلامت روان برای 
کرونا  زمان شیوع  در  و  است  اهمیت  کلانشهرها حائز 
این موضوع حاد تر هم شده است، اظهار داشت: تلاش 
برای پیشگیری از این چالش مهم ما برای کارکنان و 
بازنشستگان شهرداری تهران است.به گفته وی مناسب 
همه  برای  شهری  تهران  شعار  ادامه  در  معابر  سازی 
است، به این معنا که همه شهروندان باید حق حضور 
در حوزه های اجتماعی را داشته باشند که این امر با 
طراحی درست و اجرای درست ضوابط مناسب سازی 
و  برخوردارند  جسمی  مشکلات  از  کسانیکه  برای  هم 

مادر و کودک، کهنسالان خواهد بود.
خیابان  پارکینگ  درب  جایی  جابه  لزوم  به  وی 

زنجان و ساماندهی این خیابان تاکید کرد.

افتتاح مرکز  از  تهران  مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
مانیتورینگ مدیریت پسماند، نصب ۵ دستگاه خوددریافت پسماند خشک 
در میادین میوه و تره بار و کلنگ زنی سومین کارخانه بازیافت نخاله های 

ساختمانی خبر داد. 
به گزارش امتیاز، صدرالدین علیپور  ضمن بیان این مطلب با اشاره 
منظور مدیریت هر چه  به  مانیتورینگ گفت:  مرکز  راه اندازی  به ضرورت 
بهتر پسماند در تهران، انجام برنامه های هوشمندسازی در زمینه مدیریت 
پسماند و در نهایت اجرای موفق طرح کاپ، از حدود ۸ ماه گذشته موضوع 
راه اندازی مرکز مانیتورینگ مدیریت پسماند را در دستور کار قرار دادیم. 

وی ادامه داد: از آن جا که سازمان پسماند در حوزه های مختلف چون 
جمع آوری زباله، انتقال آنها به ایستگاه های میانی، دفع و دفن زباله به ویژه 
زباله های بیمارستانی و ساختمانی در سایت های مجزا، فعالیت کارخانه زباله 

سوز و نحوه رفت و روب شهر مسئولیت اصلی را برعهده دارد، تصمیم گرفتیم 
تا با راه اندازی مرکز مانیتورینگ در ساختمان اصلی سازمان مدیریت پسماند به 
طور شبانه روزی تمامی موضوعات از جمله تعداد کارگران مستقر در نواحی، 
نحوه فعالیت خودروهای سازمان، چگونگی فعالیت ایستگاه های میانی، سایت 
های دفع و دفن زباله، وضعیت کوره های مجتمع زباله سوز و نحوه توزین 

پسماندها در مراکز را به طور آنلاین رصد کنیم. 
»تهران  شعار  تحقق   برای  گامی  اقدام  این  اینکه  بر  تاکید  با  علیپور 
هوشمند« است، به یکی دیگر از پروژه های پسماندی در این زمینه اشاره و 
عنوان کرد: با وجود تمامی محدودیت های مالی، به تازگی توانستیم ۵ دستگاه 
RVM )دستگاه خوددریافت پسماند خشک( را خریداری و در میادین میوه 
و تره بار دریاچه شهدای خلیج فارس، شهید لواسانی، سردار جنگل، صادقیه 
و ولنجک نصب کنیم. شهروندان نیز از همین هفته با تحویل پسماندهای 

خشک خود مانند شیشه و پلاستیک به این دستگاه و دریافت قبض، امکان 
خرید به اندازه ارزش ریالی تعیین شده در قبض را در همان بازار میوه و تره بار 
خواهندداشت.  وی سومین پروژه پسماندی شهرداری تهران را اجرای مراسم 
کلنگ زنی سومین کارخانه بازیافت نخاله های ساختمانی عنوان و تصریح کرد: 
از آن جا که دفن این نوع پسماند آسیب های فراوانی به طبیعت می زند، تلاش 
می کنیم تا با راه اندازی کارخانه بازیافت نخاله های ساختمانی تا پایان سال، نه 
تنها از میزان نخاله های دفن شده بکاهیم، بلکه بتوانیم به آمار تولید روزانه ۱۱ 

هزار تن شن و ماسه از این نخاله ها دست پیدا کنیم. 
علیپور در پایان تاکید کرد که اجرای تمامی این پروژه ها به منظور 
افزایش تفکیک پسماند در مبدا، کاهش دفن زباله، نظارت بهتر بر عملکرد 
افزایش رضایت مندی  نهایت  مدیریت پسماند، هوشمندسازی شهر و در 

شهروندان انجام می شود.

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت از خرید بیش 
از ۸ میلیون و ۲۰۰ هزار تن گندم تا ۱۱ شهریور ماه 
خبر داد و گفت: دولت با تمام توان در شرایط سخت 
تاکنون  و  پرداخت کرده  را  پول گندمکاران  نقدینگی، 
خرید  مراکز  به  تحویلی  گندم های  پول  از  درصد   ۹۰
با  مقایسه  در  افزود:  سیف  یزدان  است.  شده  تسویه 

ماه سال گذشته، خرید تضمینی رشد ۷  ۱۱ شهریور 
درصدی در کشور دارد و در حال حاضر مراکز خرید 
در استانها آماده تحویل گندم کشاورزان هستند. معاون 
وزیر صنعت، معدن و تجارت اعلام کرد: تاکنون بیش از 
۱۸ هزار و ۵۴۶ میلیارد تومان به گندم کاران پرداخت 

شده است.

سیف گفت: مقدار خرید تضمینی گندم هم نسبت 
وی  دارد.  درصدی   ۷ رشد  قبل  سال  مشابه  مدت  به 
و  هزار  به ۲۰  گندم  تضمینی  ارزش کل خرید  افزود: 
شرکت  مدیرعامل  است.  رسیده  تومان  میلیارد   ۶۶۸
به  کلزا  روغنی  دانه  کرد:  اعلام  ایران  دولتی  بازرگانی 
از ۱۲۰۰ میلیارد  ارزش بیش  به  مقدار ۲۶۵ هزار تن 

به  آن  پول  است و ۱۰۰ درصد  تومان خریداری شده 
کلزاکاران پرداخت شده است. بنا بر اعلام شاتا، سیف 
گفت: تاکنون در دو استان خوزستان و کرمان ۴۶۰ تن 

دانه آفتابگردان زمان خریداری شده است.
وی گفت: ۱۱ تن دانه روغنی گلرنگ نیز در فارس 

و کرمانشاه تحویل مراکز خرید شده است.
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روزنامه صبح ایران

معجزه اقتصادی در روزگار شیوع کرونا
روحانی: خواسته دشمن برای به تعطیلی کشاندن کشور، ناکام ماند

زنگ آغاز سال تحصیلی جدید صبح 
دیروز با اعلام رئیس جمهور توسط وزیر 
نوجوانان  مدرسه  در  پرورش  و  آموزش 
و  شد  نواخته  تهران  شهر   ۴ منطقه  در 
صورت  به  جمهور  رئیس  مراسم  این  در 
ویدئوکنفرانسی نیز به سخنرانی پرداخت.
محسن حاجی میرزایی وزیر آموزش 
گفت:  مراسم  این  در  نیز  پرورش  و 
رویداد  تأثیرگذارترین  و  بزرگترین  امروز 
فرهنگی کشور آغاز می شود. رویدادی که 

جریان زندگی را دگرگون می کند و نظم جدید را ایجاد می کند.
وی ادامه داد: امسال سال تحصیلی را در تقارن ماه محرم آغاز می کنیم و من بر امام 

حسین )ع و یارانش سلام می رسانم و روح بزرگ عاشوراییان را به مدد می طلبم.
حاجی میرزایی گفت: سال تحصیلی متفاوتی را آغاز می کنیم که راهی پر از ناشناخته 
هاست و باید از مشارکت همگانی بهره ببریم. وزیر آموزش و پرورش اظهار کرد: دو دغدغه 
مهم سلامت دانش آموزان و ارائه آموزش با کیفیت را داریم. باید راهی را می یافتیم که این 
دو حق بزرگ اساسی تأمین شود. به مجموعه توانمند و با صلاحیت وزارت بهداشت اعتماد 
کردیم؛ آنان بازگشایی را با رعایت پروتکل ها مجاز دانسته اند و هرزمان تدبیر دیگری کنند 
خود را برای عمل به آن آماده کرده ایم.حاجی میرزایی ادامه داد: رعایت فاصله بین دانش 
آموزان، استفاده از ماسک، کوتاه کردن زنگ کلاس ها و رعایت پروتکل های بهداشتی در 

مدارس را با جدیت دنبال می کنیم.
وزیر آموزش و پرورش تاکید کرد: مدرسه یک ساختمان نیست، مدرسه جایگاه شکل 
گیری شخصیت و هویت دانش آموزان است. گرفتن مدرسه از دانش آموز تضییع حیات 

اجتماعی آنهاست و به مراحل رشد و تکوین شخصیت آنها آسیب می رساند.
حاجی میرزایی بیان کرد: نگرانی خانواده را درک می کنیم اما به ظرفیت های بالای جامعه 
اطمینان داریم. جامعه زنده جامعه ای است که در برابر پدیده های نوظهور در استیصال قرار 
انجام شده و تضمین  تلویزیونی و شبکه شاد  نمی گیرد. پیش بینی های لازم چون مدرسه 

می کنیم همه دانش آموزان از فرصت آموزش به بهترین نحو برخوردار هستند.

زنگ آغاز سال تحصیلی 
جدید نواخته شد

دو راهی پایانی دریاچه ارومیه
سدسازی و خشکی، یا کشاورزی پایدار و احیا؟
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